
 
Asiointiliikenteen kehittäminen 
 
vanhusne 30.01.2024 § 3  
  
 

 
Asiointiliikenteen kilpailuttaminen on ajankohtainen vuoden 2024 aikana. 
 

     Käytiin keskustelua nykyisestä asiointiliikennetarjonnasta, päätettiin pyytää 
selvitys kustannuksista ja käyttömääristä seuraavaan kokoukseen. 
Keskustelun yhteydessä todettiin, että vanhus- ja vammaisneuvosto 
kannattaa nykyisen sopimuksen mahdollistaman optiovuoden käyttämistä 
asiointiliikenteessä. 

 
 
vanhusne 05.03.2024 § 12    
7/08.01.01/2024    
 

Vanhus- ja vammaisneuvoston pyytämät tilastot asiakasmääristä ja 
kustannuksista on liitteenä. Vanhus- ja vammaisneuvosto käy keskustelua 
saamiensa lisätitojen pohjalta asiointiliikenteestä. 
 
Kunnan hallinto- ja talousjohtaja Timo Oravainen oli kokouksessa mukana 
asian käsittelyn ajan. Vanhus- ja vammaisneuvosto tutki asiointiliikenteen 
kustannusrakennetta ja käyttäjätilastoja sekä kävi keskustelua palvelun 
tarjoamisesta. Asiointiliikennepalveu ei ole kunnan lakisääteinen 
velvollisuus, jonka pohjalta todettiin, että asiaa valmisteleva viranhaltija voi 
harkita toiminnan supistamista.  

 
  
 

      
 


